
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 27/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή πρότασης του Δ.Άργους Μυκηνών για 
κατ’ αρχήν αδελφοποίησή του με το Δ.Βέροιας. 

 
         Σήμερα 28 Ιανουαρίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 24-1-2013 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 
4)Α.Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. Παυλίδης, 
9)Τ.Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
15)Π.Τσαπαρόπουλος, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωάννου, 
18)Θ. Κορωνάς, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Κ. Κουτσαντάς, 
21)Λ.Τσαβδαρίδης, 22)Α. Νεστορόπουλος, 23)Α. Γκαμπέσης, 
24)Κ.Κοστογλίδου, 25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 
27)Χ.Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Γ. Σουμπέκας, 
30)Κ.Παναγιωτίδης, 31)Δ. Γκέκα, 32)Ι. Σοφρόνωφ, 
33)Γ.Μελιόπουλος, 34)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Ν. Μωυσιάδης, Χ. 
Γαϊτάνου, Κ. Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, 
Α.Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου Κ. Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, 
Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ.Κ.Κουτσαντάς, Χ.Τσιούντας, Χ.Κούτρας, 
Μ.Παπαϊωάννου, Α.Νεστορόπουλος, Ι.Αγγέλογλου και Γ.Σουμπέκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 7/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Α.Γκαμπέσης, Β.Σταυροπούλου, 
Π.Τσαπαρόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Α.Νεστορόπουλος, Χ.Κούτρας, Ι.Αγγέλογλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 8/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Λ.Τσαβδαρίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 10/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας και Μ.Παπαϊωάννου. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 14/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, Χ.Κούτρας και Δ.Γκέκα. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 15/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 18/2013 απόφασης προσήλθε η κ.Β.Σταυροπούλου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 23/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Α.Βασιάδης, Ε.Γουναράς. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 27/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Κ.Παναγιωτίδης, Κ.Κοστογλίδου και 
προσήλθαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 28/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 29/2013 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
12) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 24ου τακτικού θέματος αποχώρησε ο κ.Μ.Σουμελίδης. 
13)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 30/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 32/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 33/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Κ.Κοστογλίδου. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 35/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 21ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-1-2013 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Αποδοχή πρότασης Δήμου Άργους Μυκηνών και έγκριση κατ’ αρχήν 
αδελφοποίησης  του με τον Δήμο Βέροιας    
       Ο Δήμος Άργους-Μυκηνών με την 35860/29.9.2011 επιστολή του προς το Δήμο 
Βέροιας πρότεινε στην Δημοτική Αρχή Βέροιας την αδελφοποίηση των  δύο Δήμων. Το 
Δημοτικό Συμβούλιο Άργους-Μυκηνών με την 370/2012 απόφασή του αποφάσισε την 
έναρξη της διαδικασίας για  την αδελφοποίηση του Δήμου Άργους –Μυκηνών  με τον 
Δήμο Βέροιας. Στην απόφασή τους μεταξύ άλλων αναφέρονται τα στοιχεία  που 
οδήγησαν  στην συγκεκριμένη πρόταση και είναι τα ακόλουθα: 

 Η ιστορική συγγένεια 
 Ύπαρξη αρχαιολογικών χώρων εξαιρετικής σημασίας και παγκόσμιας 

ακτινοβολίας 
 Οικονομικοί και παραγωγικοί συντελεστές (π.χ. και οι δύο περιοχές 

βασίζονται  οικονομικά στη γεωργία, και συγκεκριμένα στην περιοχή της 
Βέροιας υπάρχει υποδομή στη συσκευασία και κονσερβοποιία φρούτων  
ενώ στην Αργολίδα συμβαίνει το αντίστοιχο κυρίως με τα εσπεριδοειδή). 

Οι δύο ιστορικοί τόποι ξεκινώντας από την προϊστορία διαδραμάτισαν 
καθοριστικό ρόλο στους ιστορικούς και νεότερους χρόνους . Πιστεύουμε ότι μπορούν να 
συμπορευτούν και σήμερα μέσα από τους σύγχρονους τρόπους επικοινωνίας 
επανασυνδέοντας το νήμα της αέναης κινητικότητας των Ελλήνων, δημιουργώντας 
προϋποθέσεις για πολιτιστικές, τουριστικές, εμπορικές δραστηριότητες και ανταλλαγές 
τεχνογνωσίας. 

Τόσο στο   Δήμο Βέροιας, όσο  και στο  Δήμο Άργους – Μυκηνών ανήκουν 
διοικητικά, αντίστοιχα, δύο παγκόσμιας ακτινοβολίας αρχαιολογικοί χώροι, της Βεργίνας 
και των Μυκηνών αλλά και πολλοί άλλοι. 

Παράλληλα οι κοινοί μας πρόγονοι αποτελούν την βάση μιας πανάρχαιας 
συγγένειας. Ηρόδοτος, Πλούταρχος, Αρριανός και άλλοι μαρτυρούν για τους Μακεδόνες 
που έλκουν την καταγωγή τους από το Άργος. 
           Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
Να αποφασίσει σχετικά με την αποδοχή ή μη της πρότασης αδελφοποίησης μεταξύ του 
Δήμου Βέροιας και  του Δήμου Μυκηνών- Άργους 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Αγγέλογλου: Αν έχετε την καλοσύνη συνοψίστε με δυο-τρεις φράσεις τι σημαίνει 

αδελφοποίηση και τι υποχρεώσεις έχει ο Δ.Βέροιας απέναντι σε αυτή την πόλη που 
ζήτησε την αδελφοποίηση. 

Δήμαρχος: Προφανώς εφόσον προχωρήσουμε στην απόφαση, θα έρθει 
αναλυτικότερα το θέμα, με πολύ συγκεκριμένους όρους για την αδελφοποίηση, δε μπορώ 
να σας πω αυτή τη στιγμή τι περιλαμβάνει.  

Θα υπάρχει ένα κείμενο που θα συνυπογράψουμε. 
Αγγέλογλου: Θα ήθελα απλώς να σας θυμίσω ότι αισθάνθηκα λίγο άσχημα πριν 

από ένα εξάμηνο, όταν ήρθε αίτηση από μια πόλη της Σερβίας, που έχουμε 
αδελφοποιηθεί στο παρελθόν και δεν προσφέρθηκε κανείς να πάει να τους τιμήσει αυτούς 
τους ανθρώπους, για τα 100 χρόνια της απελευθέρωσής τους. 

Κι αυτό έγινε, δεν ξέρω γιατί… Δεν καλύφθηκαν τα έξοδα; Και δε βρέθηκαν από 
40 δημοτικούς συμβούλους δύο συνάδελφοι για να πάνε με δικά τους έξοδα να τιμήσουν 
αυτούς τους ανθρώπους. 

Μήπως αναλαμβάνουμε πολλές αδελφοποιήσεις και δε μπορούμε να 
ανταποκριθούμε; 

Βασιάδης: Τυχαίνει να διακονούμε αυτή την πόλη μέσα από τα έδρανα του Δ.Σ., 
το οποίο μέσα στην ιστορική του διαδρομή πρωτοστατεί στην υπόθεση των 



αδελφοποιήσεων, αρχής γενομένης με όμορες χώρες, αλλά και με πόλεις εντός της 
επικράτειας. 

Πέραν από τις ιστορικές κοινές καταβολές, οι οποίες βεβαίως άπτονται 
φιλολογικών αναφορών, καθόλα αξιόπιστων και αξιοποιήσιμων, στα πλαίσια μιας κοινής 
πνευματικής πορείας, ιστορικής διαδρομής και βεβαίως αμοιβαίας πολιτιστικής 
δραστηριοποίησης, τίθεται το ζήτημα της αξιοποίησης των αδελφοποιήσεων, στα πλαίσια 
της παράλληλης κι όχι της κοινής οικονομικής ανάπτυξης των περιοχών. 

Σε αυτό θέλω να επισημάνω ότι ανάλογες τέτοιες προσπάθειες δεν στέφθηκαν με 
το ποθούμενο αποτέλεσμα από οικονομικής πλευράς, αναφέροντας το παράδειγμα 
ανάλογης δραστηριότητας προηγούμενων ετών που είχε αναληφθεί με την αδελφοποίηση 
με τη Μεγαλόπολη, που κι εκεί βρέθηκαν κοινές ιστορικές καταβολές, μια που εκείνη η 
πόλη είχε ιδρυθεί από το βασιλιά Φίλιππο το Β΄ και δεν υπήρξαν τα αναμενόμενα 
οικονομικά αποτελέσματα.  

Βεβαίως κανείς δε μπορεί να αντιταχθεί σε μια προοπτική δημιουργίας νέων 
δεσμών με μια άλλη περιοχή, που θα έλεγα ότι έχει παράλληλο ιστορικό και κοινωνικό 
περιεχόμενο. Εκτιμώ όμως ότι πέρα από το πρωτόκολλο που προφανώς θα συνυπογραφεί 
με την ανακήρυξη της αδελφοποίησης, πρέπει να γίνει προεργασία πάρα πολύ σημαντική 
στην οποία θα συμμετέχουν οικονομικοί φορείς, δηλαδή τα αντίστοιχα Επιμελητήρια των 
δύο περιοχών και οι παραγωγικοί φορείς, οι οποίοι θα επισυνάψουν μέσα στο φάκελο τις 
δικές τους προτάσεις, για ανάπτυξη κοινών οικονομικών δράσεων, που μέσα στα πλαίσια 
αυτής της συνένωσης που ονομάζουμε αδελφοποίηση να μπορέσουμε να προωθήσουμε 
εκείνες τις δράσεις που θα αποβούν οικονομικώς επωφελείς και για την περιοχή του 
Άργους και για εμάς. 

Κατ’ αυτό Δήμαρχε θα ήθελα να συνεισφέρω στην εισήγηση και στην πρόταση, 
ότι πριν φτάσουμε στο σημείο να έχουμε την υπογραφή της κοινής διακήρυξης, καλά θα 
είναι παράλληλα να αναπτυχθούν και να υπάρξει προεργασία δράσεων, οι οποίες θα 
συνυπογραφούν από τους αντίστοιχους φορείς των δύο δήμων.  

Εκτιμώ ότι με αυτό τον τρόπο η αδελφοποίηση με την περιοχή που προτείνεται θα 
έχει ουσιαστικό περιεχόμενο, διάρκεια και προοπτική για το μέλλον. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-1-2013 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 370/2012 απόφαση του Δ.Σ. του Δ.Άργους Μυκηνών. 
3.- Την με αριθ. πρωτ. 35860/29-9-2011 επιστολή του Δ.Άργους Μυκηνών. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Αποδέχεται την πρόταση του Δ. Άργους Μυκηνών για κατ’ αρχήν αδελφοποίησή 
του με το Δ. Βέροιας. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  27 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Βοργιαζίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-02-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 


